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06.03Formannskapet 
Brita møtte 

 

I møtet stilte Brita 

spørsmål om 

Herredshuset og 

kontorlokaler for de som 

jobber der i dag.  

Begrunnelsen for kjøp av Gjensidige gården var 

at de skulle flytte til Gjensidigegården, men 

administrasjonen har senere kommet til at 

Omsorgstjenesten skal dit. Rådmannen svarte at 

det fortsatt ikke var avklart nye kontorlokaler. 

 

Brita stilte også spørsmål om rapporten fra 

HINT om folkevalgtes oppfatning av sin 

situasjon som politiker og foreslo at rapporten 

burde tas opp til brei diskusjon i god tid før neste 

valg.  Positiv innstilling til det. 

 

20.03 Formannskapet  
Brita møtte 

Ingen spesielle saker 

 

18.03 Plan og samfunn   
Johannes R møtte 

Johannes ønsker at det i stikkords 

form skrives hva rådmannen svarer 

under Andre saker i møtene framover. 

 

22.03 Lokalpolitisk nettverk, Steinkjer  
Ingen møtte. 

 

Kommunestyremøte den 31.03 
Johannes og Brita møtte 

 

Etter initiativ fra V er det laget nye bestemmelser 

om SFO-ordningen.  Johannes kommenterte 

saken.  Innstillingen fra 

rådmannen ble enstemmig 

vedtatt med et tillegg fra AP 

om at  det skal kartlegges 

begrunnelsen for at foreldre 

ikke benytter seg av ordningen. 

 

28.04 Kommunestyremøte 
Johannes og Brita møtte. 

 

08.05  Formannskapet 
Brita Møtte 

Årsregnskap og årsberetning.  Bekymring 

for kommunens økonomi framsatt av revisor. 

 

09.05  Trønderavisa.  Fra formann-

skapet.  Kommune-ammenslåing 
Stort oppslag hvor Brita ble kommentert fra 

formannskapet.  Hun sa bl.a. i 

sitt innlegg at om Samk-

ommunen ble nedlagt, slik det 

nå ser ut, må vi enten dele opp 

de oppgavene vi nå samarbeider om eller ta en 

grundig vurdering av om tiden nå er inne for å 

slå sammen kommunene. 

 

09.05  NRK Trøndelag  Bjørn om 

NorFraKalk 
Bjørn ble intervjuet på 

bakgrunn av vår skepsis 

til utslippene fra 

bedriften, noe som kom 

fram i en uttalelse fra 

vårt årsmøte tidligere i år. 

 

26.05  Kommunestyremøte 
Johannes og Brita møtte. 

 

03.06  Plan og samfunn  
Johannes møtte 

Venstre fremmet sammen med H og SP et 

forslag om å utrede to traseer i tillegg til 

kommunens forslag, fra Åkran til Heståsdalen 

og fra Sul til Kråkfjellet. 

Disse to løypene gir en 

sammenhengende løype til 

henholdsvis Steinkjer og 

Meråker. Grunneierne er 

positive. Venstre mener dette er et politisk 

spørsmål.og ønsker derfor at disse traseene 

utredes sammen med de andre, og at 

politikerne får si sin mening når tilbake-

meldingene etter høringsprosessen foreligger. 
 

16.06 Kommunestyremøte 
Johannes og Brita møtte. 
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